
ZÁPIS 4/2015 
Schůze Ústřední odborné komise chovatelů králíků 

 

 - 1 - 

Český svaz chovatelů 
Ústřední odborná komise chovatelů králíků, Maškova 3, 182 53 Praha 8 - Kobylisy 

Tel. 284683437, 284684147, fax 284681451, e-mail: kralici@cschdz.eu , http://www.cschdz.eu 

IČO 00443204, DIČ CZ-00443204, Bankovní spojení: KB Praha 9, č. účtu: 635081/0100 

 

 I. - Formální informace 

Datum: Čt 3. 9. 2015 

Místo: kulturní místnost Výstaviště Lysá nad Labem 

Čas zahájení: 16,30 hodin 

Prezence (v procentech):  

1.) ÚOK CHK: 100 % účast  

2.) Revizní komise ÚOK CHK: J. Snítilý (omluven) 

3.) Tajemník ÚOK CHK: J. Vilhelm 

4.) Host: Ing. Jiří Uhlíř (ředitel Výstaviště Flora Olomouc, a.s.), Milan Kotyza (předseda 

ÚV ČSCH) 
Číslo jednací: 484 – 23/2015 

 

 II. - Program schůze zaslaný dne 29. 8. 2015 tajemníkem ÚOK CHK

 

1) Zahájení 

2) Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK  

3) Výstava CVMK 

4) Příprava EV Méty 2015 

5) Uznávací řízení PCH 

6)  Různé 

7)  Závěr 

 

 

 III. - Vlastní zápis 

 

1.) Zahájení  

Př. P. Sirotek zahájil v 16,30 schůzi ÚOK CHK. Přivítal hosty a odkázal na předložený 

program schůze, s tím návrhem, aby se záležitosti týkající se hostů projednaly nejdříve 

(časové hledisko). Zapisovatelem zasedání byl navržen př. MVDr. V. Šimek. Ověřovatelem 

zápisu schůze byl navržen př. MVDr. M. Martinec.  

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/1/1: Schůze ÚOK CHK schvaluje upravený program schůze (s 

vystoupením hostů), a dále zapisovatele schůze př. MVDr. V. Šimka, a ověřovatele zápisu 

př. MVDr. M. Martince.  

 

2.) Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK 

Usnesení K 15/3/5/2: Rozeslání pozvánek k účasti na uznávacím řízení plemenných chovů 

(dále PCH), vč. zveřejnění v časopise Chovatel a na svazovém webu. Zodpovídá: tajemník 

ÚOK. Splněno.  

Usnesení K 15/3/7/4: Aktualizace seznamu regeneračního křížení na svazovém webu. 

Zodpovídá: J. Šíp a tajemník ÚOK. Splněno. 

Usnesení: K 15/3/7/5a: Odpověď KCHK V plemen. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

Usnesení: K 15/3/7/5b: Odpověď KCHK ČS. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

Usnesení K 15/3/7/5c: Odpověď KCHK ZTd a ZBTd. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

mailto:kralici@cschdz.eu
http://www.cschdz.eu/
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Usnesení K 15/3/7/5d: Aktualizace seznamu posuzovatelů králíků na svazovém webu. 

Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

Usnesení: K 15/3/7/6a: Odpověď př. A. Teclovi. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

Usnesení: K 15/3/7/6b: Odpověď př. P. Černé. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

Usnesení K 15/3/7/6c: Odpověď týkající se králičího hopu. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Dosud 

nesplněno. 

Usnesení K 15/3/7/6d: Konzultace s posuzovateli králíků. Zodpovídá: Ing. J. Blokeš. Splněno. 

Usnesení K 15/3/7/7a: Návratky se seznamem členů speciálních chovatelských klubů králíků. 

Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. Seznamy od některých klubů však stále nejsou 

k dispozici. Termín prodloužen do pátku 10. 9. 2015. Po tomto datu budou tyto kluby 

vyzvány prostřednictvím časopisu Chovatel a svazovým webem. Nutnost zasílat jmenné 

seznamy členů chov. klubů se týká všech odborností svazu, nikoliv jen králíkářské odbornosti. 

Usnesení K 15/3/7/7b: Soupisy registrace OO ČSCH a klubů chovatelů králíků – zaslání 

upozornění subjektům, které soupis dosud neposkytly. Zodpovídá: tajemník ÚOK. Splněno. 

Od některých OO ČSCH a chov. klubů králíků však stále nejsou seznamy registrace 

k dispozici. To brzdí zpracování celostátního přehledu. Tajemník zpracuje na příští schůzi 

seznam konkrétních subjektů a tyto budou na to vyzvány prostřednictvím časopisu Chovatel a 

svazovým webem. 

Usnesení K 15/3/7/7d: Rozeslání informace adeptům na posuzovatele králíků. Zodpovídá: 

tajemník ÚOK. Splněno. Následující zasílané informace pro adepty budou zasílány v kopii 

také př. dr. V. Šimkovi. 

Usnesení K 15/3/7/7f: Témata na následující školení posuzovatelů králíků 2016. Zodpovídají: 

členové Předsednictva sboru a členové ÚOK CHK. Splněno. 

 

3.) Vystoupení ředitele Výstaviště Flora Olomouc, a.s. pana Ing. J. Uhlíře 
Předseda ÚOK předal slovo řediteli Výstaviště Flora Olomouc, a.s. panu Ing. Jiřímu Uhlířovi. 

Pan ředitel poděkoval na pozvání na jednání a nastínil koncepci spolupráce. Výstaviště 

v Olomouci by se rádo podílelo na organizování velkých chovatelských akcí. I z historického 

hlediska by bylo příhodné, aby se po dlouhé době na olomouckém výstavišti opět objevily 

výstavy domácích zvířat. Pan ředitel projevil zájem o jednání na pořádání příštího ročníku 

CVMK 2016. Rámcově se také věnoval finančnímu zabezpečení akce a uvedl jednotlivé 

volby, kterými by šla akce provést a vše je o další diskuzi. Již delší dobu je v tamním regionu 

navázána dobrá spolupráce výstaviště a olomouckých chovatelů pod hlavičkou OO ČSCH 

Olomouc a KS ČSCH Olomouckého kraje. Pan ředitel dále pozval všechny členy jednání 

k návštěvě dožínek, kde bude také uspořádána propagační expozice ČSCH ve spolupráci 

s výše uvedenými subjekty. I proto má výstaviště zájem podobné chovatelské akce pořádat do 

budoucna v pravidelném režimu. M. Kotyza vystoupení pana ředitele doplnil s tím, že je 

v jednání příslib nákupu nových výstavních klecí a tato část by mohla být uskladněna právě 

tam. Dr. Martinec upozornil na informace od KS Olomouckého kraje, které dosud postrádá 

(informace z 21. 8. 2015) jakékoli odpovědi z centra ČSCH o možnostech spolupráce na 

výstavě. Členové ÚOK se jednoznačně shodli na tom, že již delší dobu se hledá obdobné 

výstaviště na moravskou a slezskou část naší republiky a o to více jsou nabídce pana ředitele a 

budoucímu jednání nakloněni. Předseda ÚOK navrhl hlasovat o zahájení jednání ve věci 

pořádání CVMK 2016 s tímto výstavištěm. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/3/1: ÚOK CHK schvaluje zahájení jednání s Výstavištěm Flora Olomouc, 

a.s. (ředitel Ing. Jiří Uhlíř) ve věci pořádání příští CVMK 2016. Dále, ÚOK CHK si velmi 

cení budoucího návrhu společnosti na vzájemnou spolupráci a je příznivě nakloněna i 

případnému dalšímu jednání. Zodpovídá: předseda a místopředseda ÚOK CHK. 
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4.) Vystoupení předsedy ČSCH M. Kotyzy 
Pan ředitel Ing. Uhlíř se poté rozloučil s účastníky jednání. Slovo si vzal předseda ÚV ČSCH 

M. Kotyza. Jeho výstup spočíval ve třech hlavních bodech. Prvním byla formální úprava 

překlepu v plemeni v časopise Chovatel, redaktorka S. Veselá je o tom již informována. 

Druhým bodem byla kontrola cestovních příkazů, ve kterých M. Kotyza nalezl nesrovnalost. 

Bude provedeno opatření, aby k podobné situaci už nedošlo. Nejobsáhlejším bodem byla 

reakce předsedy ÚV na minulý zápis ÚOK CHK 3/2015, resp. na usnesení K 15/3/7/1. V něm 

se ÚOK CHK ohradila proti předcházejícímu usnesení ÚV ČSCH, kde je uvedeno, že určité 

nově vypracované interní králíkářské a posuzovatelské dokumenty neplatí. Názorem členů 

ÚOK je, že situace vznikla kvůli nenavazování jednotlivých ustanovení svazové legislativy, 

kdy ke stejné věci se něco jiného píše ve Stanovách ČSCH a něco jiného se píše v Řádu pro 

posuzovatele zvířat ČSCH. Jednu věc si lze vyložit dvěma způsoby a ÚOK CHK zvolila 

racionální a historicky tradiční způsob, kdy daná věc patří ke schválení do její kompetence, 

jak je to uvedeno v Řádu pro posuzovatele zvířat ČSCH. M. Kotyza dále uvedl, že zápisy jsou 

tendenční a nelíbí se mu jejich formát. Předseda ÚOK reagoval, že ze strany M. Kotyzy se 

jedná stále o slovíčkaření. Na vlastní podstatě věci to nic nemění. Jedná se o interní věc ÚOK 

CHK, která projevila aktivitu a tyto dokumenty vypracovala – právě proto, aby v budoucnu 

nemohly vznikat nějaké dohady. Dále se postavil za zpracované zápisy, které jsou v případě 

odkazů na osobu M. Kotyzy naopak decentně zpracované. Vzhledem k předchozím 

zkušenostem se zápisy z jednání ÚOK CHK se tyto již od roku 2013 nezpracovávají cestou 

tajemníka ÚOK CHK. Místopředseda ÚOK CHK dr. Martinec konstatoval, že vyjasnění 

názorů v diskusi je vždy přínosné a dále nechal hlasovat o návrhu usnesení. Zeptal se, zda má 

někdo z členů ÚOK CHK návrh na změny a přepracování předešlých zápisů a usnesení. 

Hlasování: PRO PŘEPRACOVÁNÍ - 0, PROTI PŘEPRACOVÁNÍ - 5, ZDRŽEL SE - 2 

Usnesení K 15/4/4/1: ÚOK CHK trvá na veškerých uvedených informacích v zápisech a 

usneseních z předešlých schůzí ÚOK CHK. 

Předseda ÚOK P. Sirotek uvedl, že celá ÚOK CHK je prakticky od zvolení M. Kotyzy stále 

v jeho hledáčku; i dnešní jím prezentovaná kontrola cestovních příkazů členů ÚOK CHK to 

dokazuje. Vystoupení doplnil dr. Martinec, který potvrdil slova předsedy ÚOK P. Sirotka. 

Dále připomněl vstup M. Kotyzy v roce 2014 do jednání o pořádání CVMK 2014, kde se pak 

muselo hledat náhradní místo i termín akce. Výstavu se tehdy podařilo zabezpečit jen díky 

aktivitě a iniciativě hrstky tamních organizátorů. Dále připomněl zprávy ze Slovenska, odkud 

jsou informace z ověřeného zdroje, že si M. Kotyza vyžádal, aby cokoliv na králíkářské 

mezinárodní úrovni šlo přes jeho osobu. M. Kotyza reagoval tak, že to není pravda. Tento 

vstup doplnil předseda ÚOK tím, že mu byl vytknut M. Kotyzou údajný problém 

z posuzování z celostátní výstavy z Nitry 2014. Když se pak P. Sirotek ptal organizátorů akce, 

tak ti tuto informaci vyvrátili. Další jednání se zde na schůzi v Lysé nad Labem, bohužel, 

neslo v podobném hádavém tónu. Vzhledem ke zkušenostem, které má ÚOK CHK se 

zasahování M. Kotyzy do odborných kompetencí, dr. Martinec navrhl hlasovat o usnesení ve 

formě: „ÚOK CHK trvá na požadavku, aby na všechna jednání na centrální a mezinárodní 

úrovni k otázkám odbornosti (počínaje jednáním o pořádání CVMK v Olomouci) byl vždy 

zván předseda ÚOK chovatelů králíků (který rozhodne kdo se za ÚOK zúčastní).“ 

Hlasování: PRO: 5, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 1 (pozn. Hlasování bylo zopakováno po 

ujasnění vývoje situace e-maily) 

Usnesení K 15/4/4/2: ÚOK CHK trvá na požadavku, aby na všechna jednání na centrální a 

mezinárodní úrovni k otázkám odbornosti (počínaje jednáním o pořádání CVMK v 

Olomouci) byl vždy zván předseda ÚOK chovatelů králíků (který rozhodne kdo se za ÚOK 

zúčastní).  

Nato se M. Kotyza zvedl a za hlasitého projevu opustil jednání ÚOK CHK. Následující 

jednání ÚOK CHK pokračovalo dál podle programu. 
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5.) Výstava CVMK 

Ing. J. Blokeš shrnul základní informace z celého dne posuzování na CVMK. Delegace 

posuzovatelů nebyla jednoduchá, protože mnoho z nich odřeklo svou delegaci z pracovních 

důvodů, což se samozřejmě chápe. Mimoto, konstatoval, že určité problémy se stále opakují – 

např. špatně sečtené body, špatně vyhodnocené kolekce, udělení titulu Šampion ČR na mládě 

(ve vzorníku je uvedeno, že nelze) apod. Naopak velkou úsporou času je situace, kdy si 

posuzovatelé sami narazí čestné ceny na oc. lístky – v tom se bude pokračovat. Každý 

posuzovatel obdržel formulář, do kterého měl zaznamenat návrhy na tituly Mistr ČR a 

Šampion ČR, případně poháry a dále čestné ceny. Počet čestných cen byl limitován 

pořadatelem. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/5/1: ÚOK CHK bere na vědomí informace z posuzování na CVMK 2015. 

  

Co se týče určení pohárů, je to mnohdy problém, který bere po posuzování mnoho času a 

výrazně zdržuje předání výsledků do katalogu. Jedná se o poháry s označením např. „nejlepší 

samice daného plemene v barvě či nejlepší samec v kvalitě srsti“ apod. Členové ÚOK CHK 

se shodli, že takové poháry je časově velmi náročné udělovat, vzniká při tom mnoho chyb a 

otázek chovatelů. Mimoto, bylo podotknuto, že v zahraničí je obvyklé, že když chce chovatel 

podpořit výstavu pohárem, věnuje jej bez označení (a komise po uzávěrce určí, na co se bude 

udělovat) anebo ideálně pouze věnuje finanční obnos a konkrétní pohár se zakoupí a věnuje 

podle konkrétních potřeb po uzávěrce přihlášek, kdy se ví plemena. Takové řešení zatím není 

na programu jednání. Nicméně ujednocení názvů pohárů při věnování je skutečně nutné 

provést, reklamace chovatelů po výstavě to jen podporují. S ohledem na časový přes při 

náročnosti výběru po posuzování bylo navrženo, aby označení věnovaných pohárů znělo jen 

na nejlepšího králíka v daném plemeni (1,0 či 0,1) anebo na nejlepší kolekci daného plemene. 

Alternativně pak na druhé či třetí nejvyšší ocenění v plemeni apod. (např. druhá nejlepší 

kolekce). Udělování poháry typu „na nejlepší barvu“ patří na speciální výstavy k typizaci. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/5/2: ÚOK CHK ukládá navrhnout na nadcházející ústřední konferenci 

odbornosti 2016 ujednocení názvů pohárů při jejich věnování, s ohledem na časové 

možnosti při zpracování výsledků do katalogů na CVMK a CV. Zodpovídá: předseda ÚOK. 

Termín: ústřední konference odbornosti 2016. 

 

6.) Příprava EV Méty 2015 

Tajemník ÚOK J. Vilhelm seznámil přítomné se soupiskou králíkářské expozice z ČSCH, 

která je přihlášena na EV do francouzských Mét. Kontrolu překladu do němčiny provedli př. 

Ing. Blokeš, D. Caithamlová a S. Kulanda. Celkem bude ČSCH reprezentovat 433 ks králíků 

od 62 chovatelů. Soupiska bude zveřejněna na svazových stránkách. Tajemník ještě uvedl 

seznam posuzovatelů z ČR, který bude doladěn v nejbližší době a také informace k ubytování 

posuzovatelů s ohledem na rozpis pokojů. Mimoto, dr. Šimek navrhl, aby se na větší formát 

tyto informace vytiskly a na CV v Lysé (tj. týden po konání EV) vyvěsili s poděkováním 

vystavovatelům. Jedná se o prestižní akci, která je pro vystavovatele nákladná a jistě by jim 

tato prezentace na vrcholové CV udělala radost. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/6/1: ÚOK CHK ukládá zveřejnit na svazovém webu seznam vystavovatelů 

králíků a plemen na EV v Métách. Dále ukládá zhotovit na větším formátu poděkování 

dotyčným vystavovatelům králíků a ten vyvěsit při příležitosti pořádání CV v Lysé nad 

Labem. Zodpovídá: tajemník J. Vilhelm. Termín: k CV 2015. 
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7.) Uznávací řízení PCH 

Dr. M. Martinec zhodnotil proces uznávacího řízení. Někteří chovatelé si požadavky splnili 

již zde, další mají příležitost na EV a/nebo CV. Po CV bude vytvořen definitivní soupis 

uznaných PCH s příslušnou administrativou. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/7/1: ÚOK CHK bere na vědomí informace o uznávacím řízení PCH na 

CVMK Lysá nad Labem 2015. Někteří chovatelé splnili požadavky již zde, další mají 

příležitost na EV a/nebo CV. Po CV bude vytvořen definitivní soupis uznaných PCH 

s příslušnou administrativou. Zodpovídají: dr. Martinec, tajemník J. Vilhelm. 

 

8.) Různé 

Mistrovství ČR – podmínky 

V souvislosti s předpokládaným (podle sdělení tajemníka komise má být soutěž vyhlášena 

v příštím týdnu) pokračováním soutěže o nejlepší okres v rámci celostátních výstav ÚOK 

CHK navrhuje pro odbornost králíků účast 7 čtyřčlenných kolekcí králíků (mláďata anebo 

dospělí králíci), za předpokladu max. 2 kolekcí stejného plemene a rázu od dvou různých 

chovatelů. ÚOK CHK musí konstatovat, že až dosud ÚV ČSCH nepředložil navrhované 

podmínky letošní soutěže (po loňském 0. ročníku) k připomínkování a zřejmě ho tedy názory 

odbornosti nezajímají.  

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/1: ÚOK CHK navrhuje podmínky pro soutěž okresů na celostátních 

výstavách v rámci odbornosti králíků, a sice: účast 7 čtyřčlenných kolekcí králíků (mláďata 

anebo dospělí králíci), za předpokladu max. 2 kolekcí stejného plemene a rázu od dvou 

různých chovatelů. Zodpovídá: tajemník J. Vilhelm. Termín: nejbližší jednání ÚV ČSCH. 

 

Informace k dotacím na národní plemena 

Tajemník přečetl dopis od začínajícího chovatele M. Richty. Žádá v něm komisi o přiblížení 

podmínek, za kterých lze čerpat dotace na národní plemena králíků (chová plemeno ČL). 

Tazateli bude odpovězeno dopisem. Podmínky obsahuje Řád CPKK. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/2: ÚOK CHK informuje začínajícího chovatele o podmínkách, za 

kterých lze čerpat dotace na chov národních plemen králíků. Zodpovídá: dr. Martinec. 

Termín: do 15. 10. 2015. 

 

Návrh změn ve standardu ZB 

Tajmeník přečetl dopis od př. R. Kodata, který navrhuje úpravu hmotností stupnice u plemen 

ZB směrem nahoru. Jako důvod uvádí přiblížení se evropskému standardu. Tato věc je 

v kompetenci Standardové komise a dopis jí bude předán na jejím nejbližším jednání. 

Mimoto, bylo by vhodné znát vyjádření chovatelského klubu. Tazateli bude odpovězeno 

dopisem. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/3: ÚOK CHK postupuje žádost o změnu hmotnostní stupnice plemene 

ZB Standardové komisi na jejím nejbližším jednání. Jedná se však o komplexní záležitost, 

ke které bude především nutno znát názor chovatelského klubu. Tazateli bude zaslán dopis. 

Zodpovídá: tajemník J. Vilhelm. Termín: do 15. 10. 2015. 

 

Příspěvek na činnost 

Klub chovatelů králíků Čv požádal o přidělení dotací na svou činnost. Vzhledem k tomu, že 

bylo v roce 2015 rozhodnuto, že speciální chovatelské kluby králíků dostanou dotace podle 

účasti jejich členů na CV/CVMK, není již v rozpočtu další částka. ÚOK CHK si váží aktivit 
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klubu a těší se na účast členů klubu na těchto výstavách. Představitelům klubu bude 

odpovězeno dopisem. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/4: ÚOK CHK neschvaluje příspěvek KCHK Čv. Odůvodnění: Vzhledem 

k tomu, že bylo v roce 2015 rozhodnuto, že speciální chovatelské kluby králíků dostanou 

dotace podle účasti jejich členů na CV/CVMK, není již v rozpočtu další částka. 

Představitelům klubu bude zaslán dopis. Zodpovídá: tajemník. Termín: do 15. 10. 2015. 

 

Občerstvení 

Předseda ÚOK požádal schůzi, aby schválila proplacení nákladů na občerstvení při večerním 

jednání ve výši 665 Kč. Diety nebyly vypláceny, navíc celodenní stravování na výstavišti je 

spíše symbolické. Jednání skončilo pozdě večer a někteří členové jeli ještě tu noc autem 

domů. Dalším členům ÚOK se proplatily noclehy na místní ubytovně. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/5: ÚOK CHK schvaluje proplacení nákladů na občerstvení na schůzi 

v Lysé nad Labem a dále noclehy. 

 

Registr spolku – sídlo v Kobylisích 

Dr. Martinec vznesl dotaz na tajemníka ÚOK, jaký je postoj ÚV ČSCH: zda je možné při 

registraci spolku (hlavně chovatelské kluby) uvést jako sídlo Maškova 3, Praha 8-Kobylisy. 

Obdržel kladnou odpověď. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/6: ÚOK CHK bere na vědomí informaci, že spolek může být registrován 

na sídlo ČSCH v Praze Kobylisích. 

 

Seznam posuzovatelů – aktualizace 

ÚOK CHK obdržela od př. Huberta Dufka z Hutiska-Solance žádost, aby byl přeřazen do 

seznamu aktivních posuzovatelů králíků. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/7: ÚOK CHK obnovuje aktivní činnost posuzovateli králíků př. 

Hubertovi Dufkovi z Hutiska-Solance, na jeho vlastní žádost. Bude provedena aktualizace 

svazového webu. Zodpovídá: tajemník. Termín: neprodleně. 

 

Olympiáda mladých chovatelů 

D. Caithamlová a dr. V. Šimek informovali schůzi o Olympiádě mladých chovatelů, která se 

uskutečnila v srpnu v Ostravě. Ve zkušební komisi s nimi zasedala Mgr. J. Paličková. 

Odbornost MCH králíků byla nejpočetnější. Teoretická, ale i praktická připravenost byla u 

většiny účastníků na obdivuhodné úrovni. Výsledky byly předány na Sekretariát ČSCH do 

Prahy ke zveřejnění na svazovém webu. 

Hlasování: všichni pro 

Usnesení K 15/4/8/8: ÚOK CHK bere na vědomí informace z Olympiády mladých 

chovatelů, která se uskutečnila v srpnu v Ostravě. 

9.) Závěr 

Vzhledem k tomu, že byl program schůze vyčerpán, př. Sirotek ukončil jednání v 21,30 hod. 

 

 IV. – Tvorba a ověření zápisu 

Zápis zpracoval: dr. Vlastimil Šimek                                         Podpis: ...................... 

Ověřovatel zápisu: dr. Miloslav Martinec                                    Podpis: ...................... 


